
01.10.24

Tid 1800-1900

Sted Utleira Skole, spiserommet

Deltakere
1.Espen Kokkvoll

2.Cathrine Hoem
Marte Rasmussen Skogstad

3.Elin Enberget Kristiansen

4. Ivar Eskerud Smith

5. Håkon Furre Amundsen
Morten Severin Hoel

6.

7. Aya Anima

Frafall
Bente Moholt (Rektor)
Axel Holst (3.)
Jonas Bergmann Paulsen (3.)
Mia Berg Øyen (7.)

Sak nr Sak Ansvar

23/23 Ny fotograf må skaffes for høsten 2025 Håkon

40/24 Trygg skolevei:
- Brøyting ved broene: Snakke med entreprenør ved

start av neste snøsesong. Legges til årshjul?
- Flytte 40-sone til forbi Utleirahallen til 60-sonen

begynner, ikke del av reguleringsplanen
fylkeskommunen jobber med. I kommunen vedtatt
30-grense ved alle skoler, ikke kommunal vei.
FAU-medlem tar kontakt, vise til flere ulykker i området

- Fartshumper i 40-sonen ønskelig
- Venusvegen-Stubbanvegen og

Marsvegen-Stubbanvegen: Ønskelig med blinkelys ved
fotgjengerfelt - sannsynlig fullført prosjekt og ikke
sikkert effektivt.

- Politikontroll
- Pågående prosjekt i Planetvegen, mer info kommer

FAU



- Hjertesone: Ingen prosjekter planlagt i nær fremtid.
- Aktuelt med foreldrevakter for å hjelpe barn over veien?
- Oppfordre til bruk av broene, ikke krysse Utleirvegen

ved kiss n’ drive Utleirvegen.
- Alternativer til parkering? Stenge for parkering ved

skolen? Lærerne problemer med å få parkering. Utvidet
kiss n’ride? Nytt mer synlig skilt, annen plassering. Ikke
ønskelig med trafikk i Stubbanvegen overhodet for
henting og levering da det skaper farlige situasjoner.
Bør være tatt opp i større fora, usikkert hvor. Trangt, lite
areale å ta av. Elever som trygghetshjelpere vanskelig
da mange hull hvor de plutselig er borte. Dette kan
gjerne tas opp på foreldremøter også.

Rektor: Skal settes ned betonggriser som elever skal få
utsmykke, mellom Stubbanvegen og Stubbsvingen. Snakk om
felles befaring hvor man kan stille spm for politisk vurdering.

Trafikksikkerhetskampanje oktober: Stå ved fotgjengerfelt med
refleksvest, være synlig, minne på bilistene at barn skal over
veien. Dele ut reflekser. Feks mellom 0745-0815 flere dager
ved start av mørketid. FAU, evt andre foreldre. Kommer i gang
etter neste FAU. Refleksdagen 17.10., trygg trafikk kontaktet
mtp materiell.

01.10.2024 - FAU har sendt forespørsel til både Trygg Trafikk
og Mesta om å få reflekser vi kan dele ut. Tre fra FAU har sagt
seg villige til å stille opp på “refleksdagen” 17.10 for å dele ut i
de mest utsatte kryssene og overgangsfeltene.

49/24 FAU tildelt 50 000 fra Stubban vel, skolen har fått opprettet
eget prosjektnummer med kontostreng pengene kan overføres
til. Elevene må involveres til hvordan bruke. 200 000 fra
Trondheim kommune som må brukes 2024, haster!

Forslag til bruk:
- Flere dyrkekasser eller lignende
- Transport til og fra festivaler for skolebarn
- Leker på uteområdet størstetrinnet: Disser/husker,

basketkurver. Hva med de ikke-sportslig interesserte?
- Ønsket zipline, dyrt totalt, utfordrende med

rammeavtaler i kommunen. Andre forslag med lenker
kan tilsendes rektor.

Det er tilsyn på gamle apparater, om ikke godkjent går det fra
annet budsjett.

Leder
informerer
Stubban vel
om kontornr
/prosjektnr

63/24 Skjermbruk i skolen: Spørsmål om tanker bak bruk, hvordan
det styres, hva som vises, når det brukes, plan for bruk.
Observert bruk av youtube, i så fall ønskelig youtube kids.
Helsesykepleiere tar opp i media som et problem på
småtrinnet, forstyrrende element som gjør at de ikke får spist.
Foreldre ønsker minst mulig bruk. Viktige momenter:
Mat/måltid/kosthold, hvordan man kobler mat og skjerm, lære



seg å spise maten sin, nyte den, kjenne man blir mett med
fokus på maten. Flere barn glemmer å spise ved stimuli. Også
skjerm i SFO, fokus på total skjermtid og innholdet som vises,
se lenger opp mht youtube.

Rektor informerer: Lærerstyrt, samme praksis per trinn,
refleksjon rundt det. Tas gjerne opp da en stund siden sist, i
brukerrådet hvor det er foreldre, lærere og elever.

Ønske om at lærerne kommer med innspill. Mulighet for
nedtelling på 10 min hvor det er rolig, kan snakke med
sidemannen, men lager rammer for gode måltider?

69/24 Evaluering flytting av skolestart: Fungerte dårlig, fullstendig
kollisjon med planleggingsdager til barnehagen, skapte store
utfordringer for mange som har barnehagebarn mht logistikk,
jobb og feriedager. Planleggingsdager må samkjøres med
barnehagene.

Rektor: Byrådene også ikke fornøyd med endring av
skolestart. Ikke god nok kommunikasjon med barnehagene
angående planleggingsdager. Må koordineres bedre ved
senere behov for endring.

70/24 Sykkelparkering: Ønske om flere mot Utleirveien og
Stubbanveien.

71/24 Spørsmål om voksentettheten på 5. trinn, 26 elever per klasse,
for mange mht lærernormen?

Rektor: En kontaktlærer per klasse, men voksentettheten/antall
voksne er som det skal være, flere enn bare kontaktlærerne.
Organisatoriske årsaker til at det er slik i år.

72/24 Hvordan få flere til å svare på foreldreundersøkelsen?
Rektor: Foreldreundersøkelsen i skolen pauses inntil videre
grunnet lav svarprosent blant annet. Nasjonalt.

73/24 Ny modell for 7.trinnavslutningen: Flere flaskehalser, kort tid til
kake og kaffe, trangt ved bordene, innerste klasserom ikke
brukt. Evaluering har vært, papirer sendes ut.

74/24 Bør være samarbeidsmøte med 6.trinnsforeldrene i forkant av
nyttårsfesten. Dokument klar fra fjoråret for deling.

75/24 Rektor: Smartklokke og telefon i skolen: Nye regler fra
kommunen, i tillegg ytterligere føringer fra skolen selv. Skal
opp i Brukerrådet før endelig bestemt. Kort oppsummert:
totalforbud mot telefon og klokke i skolen.

76/24 Forslag til tema på foreldremøtehjul: Smartklokke. Mange ulike
behov mht kontakt med foreldre, noen går hjem tidligere, må
kunne nå foreldre, spørsmål om besøk. Obs på at man “fratar”
barna muligheten til ansvar, lære seg å holde avtaler, følge
med på klokka. Blir passet mye på/holdt under kontroll. Obs



mtp sosial ulikhet. Mulighet for “fasttelefon” i form av eks Doro
for ringing hjemme. Mulighet for å bruke naboer, dra tilbake til
skolen med mer om behov for kontakt.

Utfordrende med klokka da mange har det allerede fra
barnehagen. Mulighet for å trekke tilbake klokka, må ikke
brukes selv om de har den.

Legges til foreldremøtehjul 1. klasse vår

76/24 Rektor: Deling/publisering av elevlister. Ønske om å vite når
elevene har bursdag, hvor de bor. Må være rettslig grunnlag,
formål og nødvendighet. Øvrig er det rektor som utøver skjønn
på hva som skal deles og distribueres.

Holder å dele fornavn, adresser (foresatte 1 og evt 2),
telefonnummer (foresatte 1 og evt 2), bursdagsmåned.
De med hemmelig adresse står ikke på listene.
Google doc dynamisk, alltid oppdatert, med lesetilgang.
Skal inn i brukerrådet.

77/24 Spørsmål fra foreldrekontakt:
“Mandatet/myndigheten til trinnkontaktene. Oppklaring”

Svar fra FAU: Foreldrekontakter har ikke anledning til å
bestemme retningslinjer for bursdager for trinn. Men, de kan
formidle en oppfordring som man har blitt enige om, da typisk i
et foreldremøte.

78/24 Spørsmål fra foreldrekontakt:
Hvilke kanaler benyttes utover Vigilo i skolens regi? Hvilke
kanaler er greit å benytte ved videreformidling av info fra FAU
og/eller Trinnkontakter

Svar fra FAU: Facebook brukes mest. Alle viktige beskjeder
må formidles via Vigilo. Dette gjøres ved å sende en melding til
en av kontaktlærerne.

79/24 Halloween

FAU er enige om at foreldrekontakter skal prøve å arrangere
felles Halloweenfeiring for klassene i trinnet.
FAU-representanter sørger for at dette blir gjort på sitt trinn.
FAU-leder tar kontakt med foreldrekontakt for 6. trinn som ikke
har noen FAU representant.

FAU

80/24 Innspill til Utleira IL om forbedring av kosthold. Marte



Marte har opprettet dialog med Utleira IL og de vil gjerne ha
tilbakemelding på hva som kan gjøres i denne sammenheng.

Poenger fra møtet:
- Er det nødvendig med kiosk på alle sonekvelder?

- Ja, må heller ha sunne alternativer.
- Kan man omformulere beskjeden som gis når det bes

om kaker til sonekveld?
- Ja, det er nok her man kan gjøre størst forskjell.

Marte formulerer svar og tar dialogen videre.

81/24 Hvordan legger man inn avvik på hentemelding til SFO?
Det må oppklares fra SFO hvordan man skal melde ifra om
avvik fra standard hentemelding. Det har skjedd at
endringer i hentemeldingen ikke har blitt tatt hensyn til ved
hjemsending av barn.

Espen

Forslag til saksliste for fremtidige FAU:
- Turdager - flere turdager? Lik linje på trinnet slik at ikke avhengig av den enkelte

lærer
- Mulighet for mer gym?
- Skuespill/fortellinger på avslutninger?
- Skidag


